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Protokoll 3/2022

Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor

Tidpunkt:
2022-03-18 klockan 10.00-12.00
Förmöte klockan 09.00-10.00 (endast rådet)

Plats:

Justering:

Axel Otten
Ordförande för sammanträdet.
Godkänd digitalt 2022-03-22

Margareta Jonsson
Justerare
2022-03-23

Närvarande:
Lotta Rosenström
Axel Otten
Karin Rask
Margareta Jonsson
Stig-Joeran Samuelsson
Mikael Erdefelt deltar via länk
Adjungerad: Hans Finn FUB /Inre Ringen

Maria Nilsson nämndsekreterare deltar via länk.
Två teckentolkar och praktikant Amanda med assistanshund Dexter.
Leo Westerblom sekreterare.

Frånvarande:
Anette Rosing

§ 1 Mötets öppnande

Ordföranden för dagens möte Axel Otten hälsar alla välkomna och
öppnar dagens möte.

§ 2 Presentationsrunda

Deltagarna på dagens sammanträde presenterar sig.



§ 3 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner den utsända dagordningen med vissa tillägg om
Mälarängstunneln. Samhall, Sekreterarskap och information om
möte med ledamöter från andra råd.

§ 4 Val av justerare

Mötets ordförande Axel Otten och Margareta Jonsson väljs till att
justera dagens protokoll.

§ 5 Föregående protokoll

Protokoll 2/2022, Sammanträde 2022-02-11.

Rådet godkänner föregående protokoll och lägger det till
handlingarna.

§ 6 Information från förvaltningen

Ingen information lämnas med anledning av återbud från
tjänsteperson.

§ 7 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde

Till stadsdelsnämnden kommande sammanträde 2022-03-24 har en
länk sänts med kallelsen till dagens möte. Möte 2022-03-24 I
Meetinf!Plus rsvj (stockholm.se)
Rådet har lämnat synpunkter på punkt 3 5 i nämndens
föredragningslista, remissen om boendeplan till förvaltningen.
Synpunkterna är med i tjänsteutlåtandet.

§ 8 Särskilda frågor till detta möte

1. Presentation av adjungerad representant
Rådet har vid sitt sammanträde i december beslutat att adjungera en
funktionshindrad medlem i FUB /Inre Ringen Hans Finn till rådets
kommande sammanträde. Denne har inte kunnat delta på rådets
senaste möten, som har skett digitalt. Den adjungerade Hans Finn
presenterar sig.



2. Uppföljning av arbetsgruppernas arbete

-stadsmiljö, arbetsmarknad, kommunikation
Vilde Stampe informerade vid föregående sammanträde om
stadsdelsförvaltningens samarbete med exploateringskontoret kring
ett projekt Mälaräng. Projektet handlar om en tunnel mellan
Skärholmen och Mälarhöjden. Ett konstverk ska tas fram och det
kommer att bli tillfällen för samråd som ska ligga till grund för
konstverket. Vilde Stampe har skickat ut inbjudan till rådet. Rådet
har tackat ja till inbjudan. Karin Rask kontaktarförvaltningens
Vilde Stampe och informerar om att hon kan deltapå det andra av
de utsatta samrådstilljällena, samt efterfrågar aktuell karta.

3. Verksamhetsberättelse 2021 för Skärholmen stadsdelsnämnd.
Förvaltningens verksamhetsberättelse anser rådet vara svårläst.
Bland annat är det svårt att se vad som gäller för stadsdelen
respektive för hela staden.
Här är det bra att ha läst nämndens 3-årsprogram för att se hur
förvaltningen skött sina uppgifter. Rådet beslutar att ta upppunkten
om verksamhetsberättelsen igenpå kommande sammanträde.

4. Maria Nilssons utredning om rådets framtid.
Politiker i Skärholmens stadsdelsnämnd har diskuterat
arbetsformerna för nämndens lokala råd. Formerna har
stadsdelsnämndens sekreterare Maria Nilsson fått i uppdrag att se
över. Hon presenterar ett förslag till arbetsformer för råden i
Skärholmen.

Nämnden önskar få en beskrivning av hur verkligheten ser ut för
rådens målgrupper och vill veta vad råden anser i olika sakfrågor.
Maria Nilsson kommer att mejla förslaget till rådet via rådets
sekreterare. Närvarande ledamöter får en papperskopia av förslaget.

Rådet diskuterar frågan om avsaknaden av positiva omdömen som
finns från rådet på samarbetet med nämnden. Vidare diskuteras
frågor om när remisserna kan besvaras. Rådet har två ledamöter
som ska ta ställning till vilka remisser som ska besvaras.

Vidare informerar Maria Nilsson om att förvaltningen har nu en
särskild organisation för eventuell kris med anledning av invasionen
i Ukraina.



Vidare kan rådet lämna önskemål till förvaltningen om inköp eller
andra kostnader som litteratur, studiebesök och föreläsare eftersom
en summa kommer att ställas till rådets förfogande.

Karin Rask ta kontakt medpensionärsrådet angående Marias
förslag ochfrågan tas upppå nästa sammanträde.

5. Kommunikatör och samarbetsprojekt med rådet. (inbjudan)
Lotta Rosenström bjuder införvaltningens kommunikatör till
kommande sammanträde för att diskutera hur förvaltningens
kommunikation med allmänheten kan förbättras. Hon kommer att
kontakta förvaltningen om möjligheterna till samarbete i frågan.
Rådet diskuterar frågan om riktlinjer inom offentlig sektor för
användande av lättläst text. När man ersätter lättläst text med det
som kallas för klarspråk blir det svårare att förstå texten för
personer med funktionsnedsättning.

6. Arbetsmarknadsprojekt
Lotta Rosenström tar upp frågan om att Andreas Thorstensson har
informerat om två av förvaltningens projekt som är riktade mot
funktionsnedsatta. Ett riktar sig till personer långt från
arbetsmarknaden. Cesar Rodriguez är kontaktperson för det
projektet. Det andra projektet som är Matchedln är Lotta
Rosenström intresserad av att få en projektplan om. Julius
Charpentier som arbetar på förvaltningen har tidigare deltagit på ett
rådsmöte för att informera om kontakterna med Machedln. Cesar
Rodriguez vill att Matchedln gör en projektplan.

§ 9 Skrivelser och rapporter

Yttrande 2022-02-08 Boendeplan för särskilt boende för personer
med funktionsnedsättning enligt LSS och Sol 2022-2032
Ett svar om remissen Boendeplan för särskilt boende LSS och SoL
har lämnats från rådet

Lotta Rosenström informerar om en inbjudan till en
informationskväll den 27 april, som ska komma till
funktionshinderrådet. Platsen är World Trade center Stockholm.
Utredningen om nämndernas råds framtid kommer att avhandlas.
Funktionshinderombudsmannen Astrid Tomberg och Funktionsrätt
Stockholms stad kommer att delta

§ 10 Post till rådet

Sänts ut per mejl har:



* Protokoll 1 /2022 fört vid Kommunstyrelsens råd för
funktionshinderfrågorssammanträde måndagen den 7 februari 2022.

* Aprilprogram 2022 för Skärholmens stödenhet med
aktivitetscenter.

§ 11 Punkter till nästa möte

Maria Nilssons sammanställning och förslag om råden
Verksamhetsberättelse 2021 för Skärholmen.
Årsplanering (bl.a.träff med politiker)
Samhall och daglig verksamhet.
Kontakt med kommunikatör (inbjudan)
Digitala plattformar. (Eventuellt kan Vilde Stampe vikarien för
handläggaren Irma som arbetat med projektet informera.)

§ 12 Övriga frågor

Rådets samarbete med andra råd.
Margareta Jonsson informerar om ett möte som hon deltagit i med
representanter från andra av stadens funktionshinderråd.

Rådets sekreterare informerar om att han kommer att vara ledig
nästa möte. Maria Thoyrä eller en annan kollega kommer att
tjänstgöra som sekreterare vid rådets möte den 12 april.

§ 13 Mötet avslutas

Mötet avslutas med en utvärdering av dagens sammanträde. Enligt
deltagarna upplevdes mötet positivt. Sammanträdets ordförande
tackar ledamöterna och avslutar dagens möte.
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Sekreterare
Leo Westerblom



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Kopia:
Ämne:

Margareta Jonsson <margJon@hotmail.com>
den 23 mars 2022 09:13
Leo Westerblom
Axel Otten
Re: ProtokollRådFunkt202203til1Justering 1 AOMJ.docx

Hej!
Har läst protokollet med Axels ändringar, har inga ytterligare synpunkter utan justerar härmed detta
protokoll.

Hälsningar!
Margareta

Skickat från min iPad

23 mars 2022 kl. 08:38 skrev Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>:

Hej Margareta!
Jag bifogar protokoll från funktionshinderrådets marsmöte. Axel Otten har gjort ändringar
och justerat protokollet. Nu är det din tur att justera.

Med vänlig hälsning
Leo Westerblom

Leo Westerblorn
Administration och sekreterare för pensionärs- och funktionshinderråd.

Skärholmens Stadsdelsförvaltning
Nämnd- och verksamhetsstöd, Enheten för administration och IT.
Bodholmsplan 2, Box 503, 127 26 Skärholmen
Telefon: 08-508 24 889
E-post. Ieo.westerblorn@stockholm.se
stockholm.se
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Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar
personuppgifterna, som är personuppgiftsansvarig. På stockholn1.se/dataskvdcl hittar du information
om stadens behandling av personuppgifter.

<ProtokollRådFunkt202203ti11Justering 1 AOMJ.docx>



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:
Bifogade filer:

Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>
den 22 mars 2022 22:42
'Margareta Jonsson'; Leo Westerblom
Justerat protokoll 18 mars
Protokoll Råd Funkt202203tiIIJ ustering 1 AO.docx

Hej!

Här kommer ett justerat protokoll med några tillägg och förtydliganden.
Om det är ok för dig Margareta får Leo gärna skicka ut det.

God natt!
Axel


